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 حمایت از مدیران شایسته از اولویت های مهم در استان آذربایجان شرقی

استاندار آذربایجان شرقی در جلسه تکریم و معارفه فرمانداران سابق و جدید شهرستان اهر گفت: در انتخاب فرمانداران

و مسئولان در استان شایسته سالاری و کارشناسی بودن و حل مشکلات و جبران عقب ماندگی مورد توجه قرار گرفته

است.

 استاندار آذربایجان شرقی در جلسه تکریم و معارفه فرمانداران سابق و جدید شهرستان اهر گفت: در انتخاب فرمانداران و مسئولان در استان شایسته سالاری و کارشناسی بودن و

حل مشکلات و جبران عقب ماندگی مورد توجه قرار گرفته است.

 بهرام سرمست با اشاره به وجود پتانسیل ها در بخش های معدنی، کشاورزی و گردشگری در شهرستان اهر خواستار حمایت از سرمایه گذاری در این بخش ها در راستای توسعه

اقتصادی و اشتغال شد. وی با اشاره به وجود نیروی انسانی و به خصوص نخبگان در شهرستان اهر گفت: از نخبگان شهرستان اهر که به نوعی به نقاط مختلف کشور مهاجرت

کرده اند انتظار داریم به فکر توسعه متوازن و پایدار شهرستان اهر باشند و ما هم در این زمینه حمایت های لازم را انجام خواهیم داد.

 استاندار آذربایجان شرقی آبرسانی، تکمیل گردنه گویجه بل، تکمیل بزرگراه اهر- مشگین شهر، حذف مدارس کانکسی و ناایمن و حمایت از سرمایه گذاری بخش خصوصی را از

اولویت های مهم مدیریت استان در شهرستان اهر اعلام کرد.

 در این جلسه امام جمعه شهرستان اهر نیز بر توجه به وحدت در جامعه تأکید کرد. حجت الاسلام و المسلمین جواد حاجی زاده از مسئولان خواست با روحیه جهادی در حل

مشکلات مردم تلاش کنند.

 در این جلسه نماینده مردم شهرستان های اهر و هریس در مجلس شورای اسلامی نیز چهاربانده کردن راههای مواصلاتی شهرستان اهر و به خصوص بزرگراه اهر - مشگین شهر در

جهت توسعه اقتصادی مهم دانست. بیت الله عبدالهی با اشاره به وجود معادن غنی در شهرستان اهر که می تواند نقش بسزایی در اشتغال داشته باشد گفت: متأسفانه به علت

طولانی شدن مطالعات معدنی و یا اخذ مجوزهای لازم از ادارات ذیربط، آنگونه که باید و شاید از این معادن بهره برداری نمی شود.

وی همچنین برای تأمين آب پایدار بخش کشاورزی خواستار احداث سد ایثار و سد کچری رود از سوی مسئولان وزارت نیرو شد.

 در این جلسه ابوالفضل غنی زاده فرماندار سابق شهرستان اهر نیز از کارهای انجام شده در دوران مدیریت خود مطالبی بیان کرد.

 فرماندار جدید شهرستان اهر نیز امنیت، سلامت و اقتصاد را از اولویت های برنامه خود در شهرستان اهر اعلام کرد. صادق احمدی با اشاره به ظرفیت های شهرستان اهر گفت: با

همراهی مردم و به خصوص مسئولان از این ظرفیت ها در راستای توسعه همه جانبه شهرستان اهر استفاده خواهد شد.

 در این جلسه از خدمات ابوالفضل غنی زاده فرماندار سابق شهرستان اهر تکریم و صادق احمدی به عنوان فرماندار جدید شهرستان اهر معرفی شد.
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